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 رد شایعه درگیری
 هیات مدیره استقلال

باشگاه استقلال با انتشار بیانیه ای به شایعات درگیری 
جلســه هیات مدیره واکنش نشــان دا و اعلام کرد: با 
وجود اینکه مجموعه باشگاه استقلال این روزها متحد 
و همدل برای موفقیت هســتند، عده ای که نانشان در 
ایجاد حاشــیه و بحران برای اســتقلال است، از شب 
گذشته به انتشار شــایعات و اخبار کذبی در خصوص 
جلسه هیات مدیره استقلال دست زده اند.این باشگاه در 
ادامه نوشت: هواداران عزیز استقلال به خوبی می دانند 
مجموعه باشگاه استقلال در مسیر موفقیت نیاز به اتحاد 
و همدلی دارد و نشــر اخبار کذب مانند شب گذشته، 
تنها در راســتای به هم زدن آرامش و همدلی باشگاه 
صورت گرفته اســت. به همین دلیل از هواداران عزیز 
اســتقلال انتظار می رود با بی توجهی به حاشیه های 
مطرح شــده، به مجموعه باشگاه استقلال جهت ادامه 

روند خوب خود کمک کنند.

 قلعه نویی این 5 بازیکن مصدوم 
را در اختیار ندارد

پنج بازیکن تیم ملی فوتبال ایران به دلیل مصدومیت در 
اردوی تیم در کشور اردن غایب خواهند بود.

تیم ملی فوتبال ایران که قرار است در فیفادی مهرماه 
خودش را برای حضور در تورنمنت کشــور اردن آماده 
کند، از  امروز تمریناتش را آغاز می کند. ملی پوشــان 
دعوت شــده به اردو خودشان را در هتل به سرمربیان 
معرفی می کنند و با حضور در مجموعه پک به ریکاوری 
می پردازند.نفراتی مثل شهریار مغانلو، امید نورافکن، علی 
قلیزاده، مهدی ترابی و وحید امیری به دلیل مصدومیت 
نمی تواننــد تیم ملی را در فیفــا دی همراهی کنند. 
مغانلو، مهاجم ســپاهان در جریان بازی تیمش مقابل 
صنعت نفــت آبادان مصدوم شــد. نورافکن و قلی زاده 
مدت هاست دور از میادین هستند ولی ترابی و امیری 
در بازی پرســپولیس مقابل النصر عربســتان در لیگ 
قهرمانان آسیا دچار آسیب دیدگی شدند.سردار آزمون 
مهاجم ایرانی آ اس رُم ایتالیا که در اردوی قبلی حضور 
نداشت با پایان مصدومیتش در تورنمنت اردن حضور 
خواهد داشت.ایران جمعه در اولین بازی تورنمنت اردن، 
ساعت 21 به وقت ایران به مصاف میزبان خواهد رفت 
و در صــورت پیروزی باید با برنده عــراق و قطر بازی 
کند. دیدارهای رده بندی و فینال دوشنبه هفته آینده 

برگزار می شود.

 انتقاد یک استقلالی
 از فرسایشی بودن لیگ

بازیکن تیم فوتبال اســتقلال می گوید تعطیلی لیگ 
باعث فرسایشی شــدن لیگ شده اســت.آرش رضاوند 
پس از برتری یک بر صفر استقلال برابر مس رفسنجان 
در هفته هفتم لیگ برتر فوتبال ایران اظهار کرد: بازی 
خوبی را دیدیم و هر دو تیم موقعیت داشتند. تا دقیقه 
۶۵ سوار بازی بودیم اما بعد از آن مس ما را تحت فشار 
گذاشت اما در نهایت برنده شدیم.او افزود: ما از شرایط 
بازی دور بودیم اما هم آنهافرصت گلزنی داشتند و هم 
ما موقعیت گل داشــتیم و فکر می کنم حق ما برد بود.

رضاوند درباره وقفه هــای لیگ هم گفت: این موضوع 
بازیکنان را خســته می کند و از طرفی لیگ فرسایشی 
می شود. امیدوارم مسئولان کاری کنند که بازی ها پشت 

سر هم برگزار شود.

پورموسوی در استقلال ماندگار شد
در جلســه ای با حضور نجفی سرپرست باشگاه و آزاد 
عضو هیات مدیره و نیز پورموسوی سرمربی تیم استقلال 
خوزشتان در محل باشگاه برگزار شد، طرفین به بررسی 
مسائل مختلف از جمله دلایل استعفای پورموسوی بعد 
از شکست برابر پیکان پرداختند و مقرر شد پورموسوی 
به کار خود ادامه دهد. طبق برنامه ریزی از قبل تعیین 
شــده، تمرینات تیم بعد از چند روز استراحت اعضای 
تیم، از عصر امروز )دوشــنبه( از سر گرفته می شود و 

آقای پورموسوی نیز در تمرین حضور پیدا می کند.

لحظه شماری برای جذب طارمی
مهدی طارمی ستاره تیم ملی کشورمان و عضو باشگاه 
پورتو همچنان ســوژه نقل و انتقالاتی اســت. نشریه 
»کوریره دلا اسپورت« ایتالیا بار دیگر به علاقه مندی 
باشگاه میلان به جذب این بازیکن تاکید کرد.این رسانه 
ورزشــی ایتالیا تاکید کرد مدیران باشگاه روسونری با 
مدیر برنامه مهدی طارمی ســتاره ایرانی پورتو تماس 
گرفتند تا برای جذب این بازیکن در زمســتان اقدام 
کنند.پیش از این رسانه های ایتالیایی از تماس میلان 
برای جذب طارمی در تابستان آینده به صورت رایگان 
خبر داده بودند ولی این رســانه مدعی شد میلان می 
خواهد با پرداخت مبلغی طارمی را زمســتان شــکار 
کند.در تابستان گذشته میلان با پیشنهاد 1۵ میلیون 
یورویی به ســراغ پورتو رفت ولی باشــگاه پرتغالی به 
خاطر مسائل مالی حاضر نشد طارمی را به سن سیرو 

منتقل کند.

پایان تلخ فصل برای مسی
تیم فوتبال اینتر میامی در یک بازی حساس در رقابت 
های MLS به مصاف سینسیناتی رفت و با نتیجه یک 
بر صفر شکســت خورد.مســی بعد از 17 روز غیبت از 
میادین به خاطر مصدومیت در این بازی در نیمه دوم 
وارد زمین بازی شد ولی نتوانست مانع شکست تیمش 
شود.اینتر میامی با این شکست فرصت راه یابی به پلی 
آف رقابت های MLS را از دســت داد و رسما از دور 
رقابت ها کنار گذاشــته شد و فصل برای مسی و اینتر 
میامی به پایان رسید.اینتر میامی با مسی در 4 ماه آینده 
در مسابقه ای شرکت نخواهد کرد. مسی بعد از حذف 

شدن با هواداران خداحافظی کرد .

مستطیل سبز

عقب نشینی ورزش ایران با 7 طلای 
کمتر  

حجت اله اکبرآبادی - ورزش ایران در بازیهای آسیایی 
هانگژو چین با ۵4 مدال شــامل 13 طلا، 21 نقره و 20 
برنز و یک پله ســقوط در جدول مدالی بازیها،با عنوان 

هفتمی به کار خود پایان داد. 
هر چند که ورزش ایران در طول ادوار بازیهای آســیایی 
حرکت آسانســوری داشــته و افت و خیزش منطقی و 
اصولی مــورد تجزیه و تحلیل قرار نگرفته که بر مبنای 
آن، برای نیل به جایگاههای بهتر برنامه ریزی کنیم، اما 
اگر بخواهیم بر مبنای بازیهای 4 سال پیش یعنی بازیهای 
2018 اندونزی قضاوت کنیم، ورزش ایران به نسبت آن 
بازیها که با 20 طلا ، 20 نقره و 22 برنز در جدول مدالی 
ششــم شد، در هانگژو 7 طلا کمتر گرفته و یک پله نیز 
پایین آمده است. این در حالی است که از ابتدا قرار بود با 
توجه به شرایط اقتصادی کاروانی کیفی در هانگژو حاضر 
شود تا شانس مدال آوری ورزش ایران دوچندان شود.اما 
گویا برآورد مسئولان کمیته ملی المپیک اشتباه بوده و یا 
اینکه گزارش هایی خلاف وضعیت موجود به آنها داده اند 
تا در برآورد نتایج کاروان ورزش ایران به اشتباه بیافتند. 

یقینا کسب این نتیجه بی ارتباط با مدیریت کلان ورزش 
نیست و بطور طبیعی انتظار می رفت که بعد از گذشت 
4 سال ، نتیجه بهتری برای ورزش ایران در هانگژو ثبت 

شود. 
نمی خواهیم در اینجا ناکارآمدی مدیریتی را چماقی کنیم 
بر سر ورزش ایران ،چون این ناکارآمدی از گذشته تا امروز 
بوده وبی انصافی است اگر بخواهیم ضعف مدیریت حمید 
ســجادی وزیر وقت ورزش را در رقم خوردن این نتیجه 
تنها عامل معرفی کنیم. چرا که اصولا کمیته ملی المپیک 
در این زمینه در صف اول قرار دارد و متاسفانه این کمیته 
نیــز با تعویق انتخابات آن، از وضعیت با ثباتی برخوردار 
نبود تا محمود خسروی وفا نیز با وجود سالها حضور در 
مدیریت کلان ورزش کشور، نتواند نقش نظارتی خود بر 
ورزش قهرمانــی را به خوبی ایفا کند. در حقیقت نقش 
این کمیته طی این ســالها تنها به تقسیم بودجه بین 
فدراسیون ها تقلیل یافته تا موضوع مهم نظارت کیفی 

بر برنامه فدراسیون ها به محاق برود. 
از کیومرث هاشمی وزیر ورزش نیز به علت اینکه تنها دو 
ماه از حضورش در راس ورزش ایران می گذرد نمی توان 
ایراد چندانی گرفت و امیدواریم او در بازگشت از بازیهای 
آســیایی، ملاحظات را کنار گذاشــته و با کنارگذاشتن 
مدیران ناکارآمد و کسانی که اشتباهی به عرصه ورزش 
ایران وارد شده اند، رفورمی اساســی در ورزش ایران را 
کلیــد بزند . در هانگژو چین تعدادی از رشــته ها مثل 
شــطرنج،تنیس روی میز و ژیمناستیک گل کاشتند و 
تعدادی از رشته هایی نیز که روی مدال آوری آنها حساب 
باز کرده بودیم ،با ناکامی بازیها را ترک کردند تا مدال های 
طلایمان کاهش یابد. تکواندو، وزنه برداری ،تیراندازی، تیر 
و کمان و بوکس  در این زمره اند که بایســتی با آسیب 
شناسی لازم،دلایل ناکامی آنها کارشناسی شود تا برای 
آینده با رفع نقاط ضعف و مشکلات موجود، برنامه ریزی 
بهتری جهت نیل به موفقیت مورد توجه قرارگیرد. نکته 
مهم در این رابطه کار حساب شده و با برنامه کشورهایی 
چون ازبکستان و چین تایپه است که در هانگژو با 21 و 
18 طلا به ترتیب عناوین پنجم و ششــم جدول مدالی 
بازیها را آز آن خود کردند تا در حضور آنها ، ورزش ایران 
برای نیل به رتبه ششم بازیها کار سختی در پیش داشته 
باشــد. جالب اینکه ازبک ها در بازیهای آسیایی 2018 
اندونزی نیز بــا 21 طلا و مجموع 70 مدال رتبه پنجم 
جدول مدالی بازیها را از آن خود کرده بودند و در هانگژو 
نیز این جایگاه را تکرار کردند نا نشان دهند با برنامه کار 
می کنند و نمی خواهند از جایگاه خویش عقب نشینی 
کنند.چین تایپه نیز که 4 ســال قبل هفتم شــده بود، 
امسال با یک پله صعود جای ایران را در رتبه ششم گرفت.

به هر روی اگر نمی خواهیم در سطح قاره جایگاه ورزش 
ایران از دست برود باید در نوع نگاه و برنامه ریزیهای خود 
تجدید نظر کنیم که اگر دیر بجنبیم 4 سال بعد حسرت 

بیشتری خواهیم خورد.

یادداشت

عالمیان: به تاریخ سازی ادامه می دهیم
نوشاد عالمیان ملی پوش تنیس روی میز از اهداف بزرگش 
برای تــداوم روزهای خوب در این ورزش گفت.عالمیان 
پس از کسب دو مدال برنز تاریخی در بازی های آسیایی 
هانگژو که او را به عنوان پر افتخارترین پینگ پنگ باز ایران 
در بازی های آســیایی تبدیل کرد، اظهار داشت: خیلی 
خوشحالم که در نسلی حضور دارم که توانسته ام به این 
افتخارات برای تنیس روی میز ایران دســت پیدا کنم و 
پیش از بازی های آسیایی تنها با این هدف پا به هر مسابقه 
می گذاشتیم که بتوانیم اتفاقی تاریخی را برای تنیس روی 
میز کشورمان رقم بزنیم که به لطف خدا و با همت بچه ها 
این اتفاق به تحقق پیوست و بعد از برنز بازی های آسیایی 
جاکارتا، حالا دو مدال دوبل و تیمی بازی های آســیایی 
را در ویترین افتخارات خودم می بینم که از همه مهمتر 
این است که این افتخار به نام مردم ایران وباعث شادی 
دل آنها شده اســت.دارنده سه مدال برنز انفرادی، دوبل 
و تیمی بازی های آســیایی، عالمیان در خصوص آینده 
تنیس روی میز در ایران و کســب موفقیت های دیگر 
در آینده، خاطرنشــان کرد: در حال حاضر ما به اهداف 
بزرگتر فکر می کنیم و کســب موفقیت در آوردگاه های 
مهم جهانی و حتی المپیک از جمله اهداف پیش روی ما 
خواهد بود و تلاش خواهیم کرد با کسب سهمیه تیمی 
المپیک پاریس، اتفاق تاریخی دیگری برای تنیس روی 
میز کشورمان رقم بزنیم.وی در ادامه در خصوص حضور 
لژیونرها در لیگ های معتبر اروپایی، افزود: حضور ما در 
لیگ فرانسه برای پیشرفت در سال های اخیر بسیار حائز 
اهمیت بوده است و اکنون باتوجه به شرایط بد اقتصادی، 
فدراسیون مهرداد علی قارداشی به خوبی توانسته است از 
این ظرفیت ها استفاده کند و این درخت را در بازی های 

آسیایی هانگژو به ثمر بنشاند.

ذره بین

همدلی| قطار لیگ برتر فوتبال در شرایطی 
نصفه و نیمه به ایســتگاه هفتم رســید که 
مدعیــان قهرمانی در این هفته نمایشــی 
قدرتمندانه داشــتند و با کســب امتیازات 
دلچســب، بــرای یکدیگــر خط و نشــان 
کشیدند.پیش بینی های قبل از آغاز فصل 
در خصوص مدعیان قهرمانی تا اینجای کار 
با واقعیت منظبق بوده اســت  و ســپاهان، 
استقلال ، تراکتورســازی و پرسپولیس در 
قامت مدعیــان قهرمانی ظاهر شــده اند. 
هرچند بازی های تیم ملی و لیگ قهرمانان 
اسیا وقفه و چند بازی معوق را روی دست 
سازمان لیگ فوتبال گذاشت و در این جمع 
تراکتورســازی یک بازی بیش از سرخابی 
های تهران و طلایی پوشــان اصفهان انجام 
داده انــد، اما نمایــش قدرتمندانه این تیم 
پرســتاره در هفته ششم و برتری 4 بر صفر 
آن در خانــه آلومینیوم اراک، نشــان داد 
تیم محبــوب تبریز پا به پای دیگر مدعیان 
اســبش را برای قهرمانی زین کرده و از این 

کورس به راحتی پا پس نمی کشد.
ســپاهان اصفهان هم که همــه بازی های 
خود را با برد پشــت سرگذاشــته و صرفا 
رای کمیته انضباطی و کســر 4 امتیاز ترمز 
شــاگردان مورایس را کشــیده است، این 
تیم در هفته ششــم نیــز نمایش قهرمانانه 
ای داشــت و با 4 گل صنعــت نفت ابادان 
را بدرقــه کرد. اظهار نظــر مورایس هم در 
پایان این بازی گویای قدرت سپاهان است. 
او گفت: :بازی را خیلی خوب شروع کردیم 
و نیمه اول از همه نظر عالی بودیم، کیفیت 
تیمی از نظــر هجومی و دفاعی عالی بود و 

باعث افتخار است که چنین بازی ای از تیم 
خودم مشاهده کردم.«

 جواد نکونام و تیمش نیز سه امتیاز شیرن 
خــارج از خانه از رفســنجان به ســوغات 
آوردند، تیمــی که با جذب مهاجم خارجی 
نیز تقویت شــده و سودای قهرمانی دارد. او 
در پایان بازی گفت: »اینکه توانستیم بازی 
را ببریم؛ تیم تلاش کند؛ زحمت بکشــد و 
3 امتیــاز بگیرد آن هم در حالی که مهمان 
بودیم و شــرایط ایده آلی به خاطر حضور 
بازیکنان در اردوهای ملی نداشتیم برای ما 

این سه امتیاز مهم بود.«

 امــا پرســپولیس در قامــت مدافع عنوان 
قهرمانی هرچنــد در بازی های گذشــته 
چنگــی به دل نزد و ضعف یک گلزن حرفه 
ای هــواداران این تیم را نگران کرده بود اما 
نمایش پرقدرت مقابــل الدحیل قطر امید 
هواداران سرخ را برای بازگشت به روزهای 

اوج دوچندان کرد.
اگر فولاد خوزســتان را مستثنی کنیم باید 
گفت درب برای قعرنشــنیان لیگ بیســت 
و ســوم در این هفته نیز بر همان پاشــنه 
چرخید، استقلال خوزستان و صنعت نفت 
آبادان همچنان به نوار ناکامی هایشان ادامه 

دادند، شــمس آذر قزوین نیز در خانه سه 
امتیاز حیاتی را به ذوب آهن اصفهان تقدیم 

کرد.
اما فــولاد خوزســتان که از همــان ابتدا 
مشــخص بود بــه دلیل ضعــف کادرفنی 
خــود در قعرجدول جاخوش کرده اســت 
با برکنــاری علیرضا منصوریــان و آمدن : 
کارکشته  ســرمربی  مارتینس«  »ایگناسیو 
اســپانیایی از بحران خارج شد و این مربی 
در نخستین تجربه خود روی نیمکت فولاد 
در لیگ برتر ســه امتیاز ارزشمند در دیدار 

خارج از خانه برابر هوادار کسب کرد.

خط و نشان مدعیان قهرمانی در ایستگاه هفتم لیگ برتر

همدلی| ورزش ایــران آخرین بار در بازی های آســیایی 
1998 بانکــوک در رده هفتم توزیع جــدول مدال ها قرار 
گرفته بود اتفاقی که بعد 2۵ ســال دوباره تکرار شد؛ امری 
که کیومرث هاشمی وزیر ورزش و جوانان نیز به آن اذعان 
داشــته و از برخی فدراسیون های ورزشــی در این زمینه  

گلایه دارد.
وزیر ورزش و جوانان در پایــان این بازی ها اظهار کرد:در 
برخی از رشــته ها نتوانستیم توقعات مردم را برآورده کنیم 
و انتظــار داشــتیم مدال های خوشــرنگ تری بگیرند و در 
رشــته هایی مثل ژیمناستیک، دوچرخه ســواری، شطرنج، 

تنیس روی میز و شطرنج عالی کار کردیم.
کیومرث هاشــمی تاکید کرد: در برخی از رشــته ها از قبل 
مشخص بود که ظرفیت ما همینگونه است و هدف  حضور 
بوده به خصوص در برخــی از بخش ها که مربوط به بانوان 

بوده است و برخی رشته ها که نیاز به تقویت دارد .
هاشــمی یادآوری کرد: ارزیابی دقیــق را اجازه می خواهم که 
بگذاریم به بعد از جلســات مشــترک با کمیته ملی المپیک. 
ستاد این بازی ها در گذشته تشکیل شده و من مدت محدودی 
اســت که مسئولیت پذیرفته ام و شاید الان قضاوت زود است. 
باید حرف های فدراســیون  ها را بشنویم.اما آنچه حائز اهمیت 
بود در برخی از رشــته ها کاری کردیم کارستان و شاهکار بود 
مانند مدال ژیمناســتیک، دوچرخه ســواری، شطرنج، تنیس 
روی میز و شــطرنج. شــاید در ســنگ نوردی مدال داشتیم 
هرچند این مدال هم ارزشــمند بود. این نتایج نشان داد باید 

روی این رشته ها هم تمرکز بیشتری داشته باشیم.
وزیــر ورزش و جوانان افزود:کمتر از 10 ماه دیگر بازی های 

المپیــک را در پیش داریم و کار بســیار ســختی خواهیم 
داشــت. رشــته های مدال آور ما در المپیک خیلی محدود 
هستند. رشته ای مانند کشــتی که همواره اعتقاد داشته و 
داریم جورکش ورزش کشور هســتند، باید توجه بیشتری 
روی آنها برای المپیک داشته باشیم. باید نگاه مسئولین در 
تمام بخش ها نســبت به این رشته ها تغییر کند . وظیفه ما 
حمایتی است و فدراسیون ها هم وظیفه فنی و آماده سازی 

را دارند.
وی با اشــاره به اینکــه کم و کاســتی هایی در بخش های 
مختلف وجود دارد که باید بررسی کنیم، گفت: واقعیت این 
است که علاوه بر تلاشــی که ما می کنیم کشورهای دیگر 
هم کار و سرمایه گذاری می کنند، چه در بخش زیرساختی 

و چه در بعُد فنی در حال کار و تلاش هســتند؛ بنابراین ما 
باید تلاش خود را بیشــتر کنیم تــا بتوانیم نتایج بهتری را 

کسب کنیم.
.هاشمی خاطر نشــان کرد: بررســی و تحلیل چرایی این 
شکســت ها و ناکامی ها و تبدیل آنها بــه اقداماتی ترمیمی 
و پیشــرونده، وظیفه وزارت ورزش و جوانان و کمیته ملی 
المپیک است که ان شاءالله در اسرع وقت با برگزاری جلسات 
مشترک با فدراسیون های ورزشی محقق خواهد شد. آنچه 
مسلم اســت حرکت بر مدار پیشرفت و کسب نتایجی بهتر 
نسبت به گذشته، انتظار به حق جامعه ورزش است که بنده 
خود را در برابر این انتظار به حق، مســئول می دانم و برای 

تحقق آن با تمام توان تلاش خواهم کرد.

انتقاد وزیر ورزش و جوانان از نتایج دور از انتظار برخی ورزش ها؛

کیومرث هاشمی: بعضی رشته ها انتظارات را برآورده نکردند

 )IOC( رئیس کمیتــه بین المللی المپیک
گفت که شــرایط توصیه شــده توسط این 
ســازمان برای شرکت ورزشــکاران روسیه 
و بــلاروس به عنوان ورزشــکاران انفرادی 
بی طرف در مسابقات غیرقابل مذاکره است.

توماس باخ در مجمــع عمومی کمیته های 
ملی المپیک اروپا )EOC( گفت: بیشــتر 
ما  توصیه هــای  فدراســیون های جهانــی 
برای رســیدن به این هدف را در راســتای 
رسالت ما پذیرفته اند و مسابقات قهرمانی و 
مقدماتی متعدد جهانی بدون حادثه بزرگی 
برگزار شده است، زیرا ورزشکاران با روحیه 

المپیــک رقابت می کنند. در این شــرایط 
سخت، ما ورزشــکاران را قادر می سازیم تا 

رقابت و به تفاهم و صلح کمک کنند. 
در مــارس IOC ،2023 توصیــه کرد که 
به ورزشــکاران  فدراســیون های جهانــی 
بی طرف روســیه و بلاروس کــه فعالانه از 
جنــگ اوکرایــن حمایت نمی کننــد و به 
ســازمان های نظامی مرتبط نیستند، اجازه 

شرکت در مسابقات را بدهند.
رئیس کمیته بین المللی المپیک خاطرنشان 
کرد: در رابطه با این شرایط نظراتی از سوی 
روسیه مطرح شده است. من می خواهم یک 

بار دیگر آنچه را که از ابتدا گفتیم، روشــن 
کنم. این شرایط قابل مذاکره نیست، ما آنها 
را رد نمی کنیم. آنها باید به شــدت رعایت 
شــوند تا به این رویکرد، اعتبار و حمایتی 

که در میــان مردم، ورزشــکاران و جامعه 
بین المللــی دارد، داده شــود. این حمایت 
باید روز به روز با رعایت دقیق شــرایط به 

دست آید.

 باخ: شرایط پذیرش ورزشکاران
 روس و بلاروس قابل مذاکره نیست

دبیر کل کنفدراسیون فوتبال آسیا توافق برای تکرار بازی 
سپاهان و الاتحاد در لیگ قهرمانان قاره کهن را رد کرد.

دیدار سپاهان و الاتحاد در مرحله گروهی لیگ قهرمانان 
آســیا برگزار شــد. این بازی قرار بود هفته گذشــته به 
میزبانی ســپاهان و در اصفهان برگزار شود اما در نهایت 
تیم عربســتانی حاضر به حضور در میدان نشــد و بازی 

لغو شد.
ویندســور جان، دبیر کل کنفدراســیون فوتبال آسیا در 
گفت وگو با روزنامــه الریاضیه عربســتان درباره احتمال 
برگزاری این دیدار اظهار کرد: کنفدراســیون فوتبال آسیا 
هیــچ تصمیمی درباره توافق دو باشــگاه برای تکرار بازی 

ندارد و اصلا ما در این زمینه دخالتی نداشــته ایم. کمیته 
انضباطی کنفدراســیون فوتبال آسیا به زودی رای خود را 

خواهد داد و تکلیف این بازی را مشخص می کند.
او ادامه داد: کمیته انضباطی گام به گام پیش می رود و در 
حال بررســی همه جوانب است. عجله ای برای اعلام حکم 
نهایی درباره این بازی نداریم. در روزهای پیش رو گام های 

جدید برخواهیم داشت.
دبیر کل کنفدراســیون فوتبال آسیا درباره این سوال که 
رای نهایی چه زمانی اعلام خواهد شــد، گفت: امیدواریم 
کــه تا قبل از برگزاری هفته ســوم رای نهایی درباره این 

بازی اعلام شود.

کنفدراسیون فوتبال آسیا عجله ای برای سرنوشت بازی سپاهان-الاتحاد ندارد


